
Gavà 
 

Apartat de correus, 24 
08850 Gavà 
gava@esquerra.org 

MARCEL·LÍ REYES I VIDAL, portaveu del Grup Municipal d'Esquerra Republicana 
de Catalunya a l'Ajuntament de Gavà, 
 
 
FORMULO 
 
 
d'acord amb l'establert a l'article 66.3 del Reglament Orgànic Municipal, i perquè 
sigui contestada durant el proper Ple municipal ordinari, la següent: 
 
 
PREGUNTA 
 
 
 
Antecedents: 
 
Mitjançant diverses respostes a diverses preguntes escrites, el govern municipal ens 
ha indicat, al llarg d’aquest mandat municipal, que s’havien efectuat els contactes 
pertinents amb el Departament de Política Territorial i Obres Públiques de la 
Generalitat de Catalunya per tal d’instal·lar pantalles sòniques a l’autovia de 
Castelldefels, c-31, al seu pas pel barri de Gavà Mar. 
 
Respecte a aquesta qüestió, se’ns havia explicat, ja fa temps, que el govern de la 
Generalitat estava realitzant el preceptiu projecte de barreres sòniques. 
 
Pregunta: 
 

• Té coneixement el govern local si aquest projecte d’instal·lar barreres 
sòniques a la C-31 ja està realitzat? 

 
• En aquest cas, quan està previst que s’instal·lin? 

 
• En cas que encara no hi hagi projecte, quan està previst que s’acabi i 

s’instal·lin les esmentades barreres sòniques? 
 
 
 
Gavà, 22 de gener de 2006 
 
 
 
 
 
 
 
Marcel·lí Reyes i Vidal 
Grup Municipal d'ERC 
 
AL SR. ALCALDE - PRESIDENT DE L'AJUNTAMENT DE GAVÀ 




